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Geachte gemeenteraad, 

 

Graag wil ik het groenbeleid van de gemeente Dalfsen bij jullie onder de aandacht brengen. 

Afgelopen winter is er in onze wijk behoorlijk veel groot onderhoud gedaan met het groen. Er is erg 

veel groen gesnoeid. Wij wonen zelf aan de Bontekamp, onze tuin grenst aan de groenstrook bij de 

vijver van de Polhaarweg. We hadden onze tuin geheel beschut achter het groen, na het snoeien was 

er van het groen vrijwel niets over.  

Nu begrijp ik dat zo’n groot onderhoud af en toe nodig is. Ook achter ons huis was het wel aan enig 

onderhoud toe. Naar ons idee brengt deze wijze van onderhoud echter schade toe aan de natuurlijke 

omgeving. We hadden achter ons huis heel veel vogels. Na het snoeien was 90 % hiervan verdwenen. 

Tot op heden zien we deze vogels nog niet terug keren.  

Als er alleen achter ons huis was gesnoeid, was het nog niet zo’n probleem geweest. Maar al het 

groen rond de vijver was verdwenen. En ook veel groen in de Waanderskamp en de Mussenkamp. Bij 

navraag bij de gemeente werd aangegeven dat de vogels terecht zouden kunnen in de groenstrook 

aan de Vossersteeg. Nou is allereerst de vossersteeg een paar honderd meter verder. Daarnaast is 

deze groenstrook veel kleiner dan al het verwijderde groen. Het is onmogelijk dat alle vogels die 

verdreven zijn, zich allemaal verplaatsen naar deze strook. Iedere vogel heeft immers ook zijn eigen 

territorium. Wat we in onze tuin zien, is dat de algemenere vogels overblijven. We zien nog 

voornamelijk merels, koolmezen en eksters. Kortom, de biodiversiteit is afgenomen. Op deze manier 

treedt er een enorme verschraling op van onze leefomgeving.   

Ik vind het heel jammer dat er zo omgegaan wordt met onze leefomgeving, waaronder onze vogels. 

We zijn in Dalfsen een groene gemeente. De gemeente wil dit ook graag weten. Ik wil de gemeente 

dan ook oproepen om dit waar te blijven maken. Ik wil jullie dan ook oproepen om het groenbeleid 

ook werkelijk groen te maken. De natuur in ons land staat enorm onder druk. Laten we er in onze 

gemeente een erezaak van maken om wat we hier nog hebben goed te beschermen! 

Een aantal suggesties van mijn kant: 

Snoei niet alles eens in één keer. Pak bijvoorbeeld het groen rond de vijver in drie jaar aan. Elk jaar 

een gedeelte.  

Andere mogelijkheid: betrek omwonenden in het snoeibeleid. Ik wil best zelf elk jaar een gedeelte 

achter mijn tuin snoeien. Zo worden de kosten beperkt en kunnen burgers participeren. 

Ik hoop dat ik met deze brief mag bijdragen aan het behoud van ons mooie groene dorp. 

 

Met vriendelijke groeten, 

K de W 


